



您的调味专家

spécialiste de votre goût

2025.11.25.

产品名称 醇香香草精 (无香草籽)

Product Name Pure Vanilla Extract

规格 50 毫升 Packing 50 mL

产品描述 采用不分产地的香草豆荚萃取获得的棕色液体,常见棕色固形物析出,摇

晃后溶解, 具有天然香草气味

Description Brown liquid with natural vanilla aroma, obtained by extracting vanilla pods (not

origin of Madagascar). Brown precipitate often observed, which dissolves after

shaking

颜色 棕色 Color Brown

香气 香草 / 香草醛 Aroma Vanilla / Vanillin

配料表 水、食用酒精、香荚兰豆荚 (含籽)、甘油

Ingredient WATER, EDIBLE ALCOHOL, VANILLA BEAN PODS (WITH SEEDS), GLYCERIN

贮存条件 阴凉、干燥、避光保存

Storage condition Store in a cool dry place away from direct sunlight and moisture

产品标准代号 GB30616 Prod. Stand. NO. GB30616

产品分析特性 ¹⁾ 相对密度 Relative density (20°C/20°C) 0.973±0.010

Analytical 每升重量 Weight/Liter 0.973±0.010 kg/L

折光指数 Refractive Index (20°C) 1.367±0.010

保质期 3年 Shelf Life 3 years

声明:产品香气成分全部来源于香草豆荚、不含防腐剂、不含人工色素、不含人工香精、不含有害物质。

Claims: The aroma of the product is derived from vanilla pods, no preservatives, no artificial colors, no artificial flavors, no harmful substances.

- 1) 由于本产品为植物萃取香精,不同批次的产品分析特性数值上会略有不同。本技术规格书中列明的相对密度、折光指数仅供参考,具体批次的分析特性数值以出厂报检测报告为准。
- 1) As this product is a plant-derived fragrance extract, analytical characteristics may vary slightly between batches. The relative density and refractive index values listed in this technical specification are for reference only. The analytical characteristics of specific batches shall be determined by the factory-issued test report.

Guangzhou XINYE Commercial and Trading Co., Ltd. 广州市白云区金沙街环洲二路 176 号 528 房

Room 528, No. 176 Huanzhou 2nd Road, Jinsha Subdistrict, Baiyun District, Guangzhou, Guangdong, China

统一社会信用代码 (USCC): 91440101MA5AWJ6K38 +86 18924847911 contact@chef-gusto.com www.chef-gusto.com